

◆ Hospitality
is our passion

OUR BRANDS:

IMPERIAL LEXIS®
KUALA LUMPUR

LEXIS HIBISCUS®
PORT DICKSON

LEXIS SUITES®
PENANG

ROYAL LEXIS®
KUALA LUMPUR

LEXIS AQUARIUM SUITES
PORT DICKSON

GRAND LEXIS®
PORT DICKSON

LEXIS®
PORT DICKSON

LEXIS HIBISCUS 2®
PORT DICKSON

LEXIS INTERNATIONAL®
PORT DICKSON

LEXIS RESIDENCES®



HAPA® F&B & Culinary Awards Series 2026 Celebrates Asia's Top Culinary Talent & Innovation HAPA® 2026 餐饮与烹饪大奖系列礼赞亚洲顶尖餐饮 人才与创新精神

The HAPA® F&B & Culinary Awards Series 2026, marking 32 years of hospitality excellence, celebrates Asia's top chefs, restaurateurs, and culinary innovators who are redefining the region's vibrant food and beverage industry. Held on 28 April 2026, Series 2 introduced a dynamic Food, Drinks, Music & Chefs (FDMC) Festival at Hyatt Regency KL Midtown, offering a fresh, immersive alternative to traditional awards ceremonies while spotlighting creativity, leadership, and excellence in both fine dining and contemporary food culture.

As part of the prestigious HAPA® Awards for Excellence 2026 Series — alongside the Entrepreneur and Hospitality & Tourism Awards — this event continues to inspire innovation and elevate standards across Asia's hospitality landscape. Among the standout winners, Imperial Lexis Kuala Lumpur earned multiple honours, with UMI Japanese Restaurant earning Top 10 accolades for specialty cuisine and service excellence in F&B; and Satellite Restaurant & Bar recognised among the Top 10 bars and clubs.

迎来 32 年卓越酒店业传承的 HAPA® 2026 餐饮与烹饪大奖系列，隆重表扬亚洲顶尖厨师、餐饮业者及烹饪创新先锋，向这些持续重塑区域餐饮格局、推动餐饮文化向前发展的杰出人才致敬。第二系列颁奖活动于 2026 年 4 月 28 日在吉隆坡市中心凯悦酒店举行，并首次结合充满活力的 Food, Drinks, Music & Chefs (FDMC) Festival，以耳目一新的沉浸式体验取代传统颁奖典礼形式，在精致餐饮与当代餐饮文化之间，展现创意、领导力与卓越精神。

作为备受推崇的 HAPA® 2026 卓越大奖系列之一，餐饮与烹饪大奖与企业家大奖、酒店与旅游大奖并列举行，持续启发亚洲酒店业追求创新，并推动区域服务标准迈向更高层次。在本届备受瞩目的获奖名单中，吉隆坡帝国豪华酒店凭借卓越餐饮实力荣获多项殊荣；其中，UMI 日本料理荣膺特色料理及餐饮服务卓越表现 Top 10 殊荣，而卫星餐厅与酒吧亦获评为 Top 10 酒吧及俱乐部之一，进一步彰显酒店在高端餐饮、创新体验与卓越服务方面的出色表现。

Celebrating Local Honour, Music & Malaysian Creative Spirit 以在地荣耀, 让马来西亚音乐被世界听见



Lexis Hotel Group was honoured to host the press conference for the Malaysia Music Boleh Awards (MMBA) 2026 at the Imperial Lexis Ballroom on 24 April 2026, with Imperial Lexis Kuala Lumpur proudly serving as the official hotel partner. Returning after a six-year hiatus, MMBA 2026 celebrates the voices, stories and artistry that shape Malaysia's vibrant local Chinese music scene. Presented by Lukfook Jewellery, the awards will recognise outstanding works released between 1 January 2024 and 1 June 2026 across 15 categories. Carrying the theme "Local Honor", MMBA 2026 hopes to reconnect Malaysian musicians, honour homegrown talent, and inspire more local music to be heard, celebrated and embraced on the world stage.

丽昇酒店集团荣幸见证《MUSIC BOLEH音乐奖》2026新闻发布会于2026年4月24日在吉隆坡帝国豪华酒店宴会厅隆重举行,并由吉隆坡帝国豪华酒店担任官方酒店合作伙伴。由六福珠宝呈献的《MUSIC BOLEH音乐奖》睽违六年再度启航,旨在表扬马来西亚中文音乐的创作力量、时代声音与艺术热忱。大会将以15个奖项,嘉许于2024年1月1日至2026年6月1日期间发布的优秀作品。以“在地·荣耀”为宣言,此音乐盛事盼重新凝聚本地音乐人,让更多扎根马来西亚的动人旋律被看见、被听见,并从本土舞台走向世界。

Imperial Lexis Kuala Lumpur Welcomes TVB Stars as Official Hotel 吉隆坡帝国豪华酒店荣膺 TVBI《TVB 双亲节 粉丝见面会》指定酒店



Imperial Lexis Kuala Lumpur proudly served as the official hotel for TVBI's "Parents' Day Meet & Greet" in Malaysia, a heart-warming fan event celebrating family love and appreciation. Held at Sunway Velocity Mall, the event featured Hong Kong TVB stars Hera Chan, Karl Ting and Kalok Chow, alongside a special live performance by Malaysian TVB artiste Rax Teh, with Ezen Chan as host. Fans and parents enjoyed interactive games, drama-sharing moments, and a touching flower presentation by the stars to honour parents. From 22 to 27 May 2026, the celebrities stayed in Panorama Pool Suites and filmed exclusive content across the hotel's Penthouse Suites, SkyDeck, Sky Infinity Pool, O2 Gym and UMI Japanese Restaurant.



吉隆坡帝国豪华酒店荣幸成为 TVBI《TVB 双亲节 粉丝见面会》指定酒店,为这场星光熠熠、温情满载的亲子粉丝活动献上雅致款待。活动于 Sunway Velocity Mall 圆满举行,香港 TVB 艺人周嘉洛、陈晓华及丁子朗惊喜亮相,并由马来西亚 TVB 艺人郑浚仁带来现场演出,陈奕迅担任主持。活动现场气氛热烈,粉丝与父母一同参与互动游戏,近距离聆听艺人分享《飞常日志II》及《香港探秘地图》等最新作品,更见证三位艺人亲手向在场父母献花,传递真挚感恩与祝福。三位艺人于5月22日至27日期间入住酒店的全景泳池俱乐部套房,并于顶楼套房、空中观景台、空中无边际泳池、O2 健身房及 UMI 日本料理拍摄精彩内容,充分展现吉隆坡帝国豪华酒店高雅非凡的城市奢华魅力。

Imperial Lexis Kuala Lumpur Showcases Intimate Wedding Packages at KLPJ Wedding Fair 2026

吉隆坡帝国豪华酒店亮相 KLPJ Wedding Fair May 2026

The Imperial Lexis Kuala Lumpur team took part in the KLPJ Wedding Fair May 2026, held from 22 to 24 May 2026 at Mid Valley Exhibition Centre Kuala Lumpur, to introduce soon-to-wed couples to the hotel's latest collection of intimate wedding packages. As one of Malaysia's leading wedding exhibitions, the fair provided a meaningful platform for couples to explore inspiring venues, tailored celebrations and exclusive hotel offerings under one roof.

At the fair, Imperial Lexis Kuala Lumpur highlighted a variety of thoughtfully curated wedding packages designed for couples who prefer celebrations that feel personal, elegant and beautifully effortless. From refined solemnisation ceremonies to cosy wedding luncheons, dinners and private receptions, the hotel's offerings cater to modern couples seeking a more intimate yet memorable way to begin their new chapter. With stylish event spaces, warm hospitality and the convenience of a prime city location, Imperial Lexis Kuala Lumpur is the ideal urban wedding setting for couples who believe that love is best celebrated with meaning, comfort and timeless charm.



吉隆坡帝国豪华酒店团队于2026年5月22日至24日参与在吉隆坡谷中城展览中心举行的 KLPJ Wedding Fair May 2026, 向即将步入婚姻殿堂的准新人推介酒店最新推出的一系列精致小型婚礼配套。作为马来西亚备受瞩目的婚礼展之一, 此次展会汇聚众多婚礼品牌与专业服务供应商, 为新人提供一站式筹备灵感与选择。

展会期间, 吉隆坡帝国丽昇酒店重点介绍多款专为现代新人打造的婚礼方案, 涵盖温馨庄重的证婚仪式、优雅浪漫的婚宴午餐与晚宴, 以及私密而别具意义的婚礼聚会。每一项配套皆以贴心服务、精致细节与灵活安排为核心, 让新人能以更轻松从容的方式, 打造专属于彼此的幸福时刻。凭借时尚雅致的宴会空间、便利的城市地段, 以及丽昇一贯温暖细腻的待客之道, 吉隆坡帝国丽昇酒店持续为追求精致、亲密与难忘体验的新人, 打造充满意义与永恒魅力的城市婚礼目的地。



Lexis Hibiscus Port Dickson Welcomes Global Influencers for ASIA 2026

马来西亚大红花(丽昇精选酒店)迎来 ASIA 2026 国际网红代表团

Lexis Hibiscus Port Dickson welcomed 21 international influencers from the All Star Influencers Award 2026 from 13 to 15 May 2026, offering a vibrant showcase of Negeri Sembilan's coastal charm, warm hospitality and family-friendly appeal. Representing Taiwan, India, Kazakhstan, Malaysia, Cambodia, the Philippines, Uzbekistan, Saudi Arabia, Japan, Pakistan, Kyrgyzstan and Indonesia, the influencers captured some of the resort's most memorable experiences for their audiences across Asia and beyond.

Highlights included the spacious Imperial Suite and Presidential Suite, exciting beachside watersports such as jet car rides, flyboarding and yacht experiences, a dazzling fire show, as well as hearty buffet dinner and breakfast offerings. In line with ASIA 2026's mission to promote Malaysia through digital storytelling, the visit positioned Lexis Hibiscus Port Dickson as an inspiring destination where travellers can enjoy affordable family-friendly luxury, unforgettable seaside adventures and the signature warmth of Malaysian hospitality.

2026年5月13日至15日, 马来西亚大红花(丽昇精选酒店)迎来 All Star Influencers Award 2026 国际网红代表团, 以迷人的海滨景致、丰富的度假体验与亲切待客之道, 向世界展现森美兰州旅游的精彩魅力。此次共有21位来自台湾、印度、哈萨克斯坦、马来西亚、柬埔寨、菲律宾、乌兹别克斯坦、沙特阿拉伯、日本、巴基斯坦、吉尔吉斯斯坦及印度尼西亚的内容创作者到访, 通过镜头记录波德申独有的海岸风情与丽昇度假的难忘时刻。

拍摄期间, 代表团走访宽敞舒适的帝国套房与总统套房, 并体验多项精彩活动, 包括水上跑车、飞板、游艇出海、震撼火舞表演, 以及丰盛自助晚餐与早餐。配合 ASIA 2026 以数码内容推广马来西亚旅游的宗旨, 此次到访不仅提升了波德申在国际社交平台上的曝光, 也进一步展现马来西亚大红花(丽昇精选酒店)作为亲民家庭奢华海滨度假胜地的独特吸引力。



@usmanellahi00



@h1udaa

Honouring the Heart of Every Family 向每一个家的温暖支柱致敬



In Malaysia, Mother's Day and Father's Day are more than calendar occasions — they are heartfelt celebrations of love, sacrifice and family togetherness. This season, Lexis Hotel Group pays tribute to the remarkable parents who fill every home with strength, warmth and unconditional care.

Across its collection of award-winning hotels and resorts, Lexis invites families to turn appreciation into meaningful moments through special stay, dining and wellness offers designed for every kind of celebration. From water villa escapes at Lexis Hibiscus Port Dickson and Grand Lexis Port Dickson to seaside private pool retreats at Lexis Suites Penang and sky-high indulgence at Imperial Lexis Kuala Lumpur, every experience is crafted to help families reconnect, unwind and celebrate the people who matter most.

在马来西亚, 母亲节与父亲节不仅是日历上的节日, 更是家人表达感恩、传递爱意与共享天伦之乐的温馨时刻。这个感恩季, 丽昇酒店集团向每一位以坚韧、温柔与无私关爱守护家庭的伟大父母, 献上最诚挚的敬意。

集团旗下各大酒店与度假村诚邀一家大小通过一系列特别住宿、餐饮及养生优惠, 将心中的感谢化作珍贵难忘的相聚时光。无论是在波德申的海上别墅享受惬意海滨假期、于东方之珠体验私人泳池套房度假, 或在吉隆坡帝国豪华酒店感受都会奢华与天际美景, 每一段体验都为家人重聚、放松身心与庆祝至亲而精心打造。

Investor Confidence Rises in Malaysia's Tourism and Hospitality Sector 马来西亚旅游与酒店业投资信心持续增强

Investor confidence in Malaysia's tourism and hospitality sector continues to grow strongly ahead of Visit Malaysia 2026. According to MIDA, approved hotel and tourism projects reached RM736.5 million across 15 projects between January and June 2025, creating 1,354 potential jobs and marking a 31% increase from RM560.2 million recorded during the same period the previous year.

This encouraging growth reflects sustained confidence in Malaysia's long-term tourism potential, as investors respond to rising travel demand, stronger destination branding and the country's expanding hospitality landscape. Beyond accommodation, these investments also support job creation, service innovation and wider economic opportunities within tourism-related industries.

For Lexis Hotel Group, the positive investment climate reinforces the importance of continuously enhancing guest experiences, facilities and brand offerings as Malaysia prepares to welcome more domestic and international travellers in the lead-up to Visit Malaysia 2026.

随着2026马来西亚旅游年逐步升温，马来西亚旅游与酒店业的投资信心持续增强。根据 MIDA(马来西亚投资发展局)资料显示，2025年1月至6月期间，我国获批酒店与旅游项目投资额达7亿3,650万令吉，涵盖15个项目，并预计创造1,354个就业机会；相关投资额较去年同期的5亿6,020万令吉增长31%。

这项增长反映投资者对马来西亚长期旅游潜力的信心，也显示我国旅游生态正不断扩展，从住宿、服务创新到旅游相关就业机会，皆为整体经济注入积极动力。随着旅客需求回升、目的地品牌持续强化，以及款待业发展日趋多元，马来西亚正迎来更具竞争力的旅游新阶段。

对丽昇酒店集团而言，积极的投资环境进一步凸显持续提升宾客体验、完善设施与丰富品牌价值的重要性，为迎接更多国内外旅客奠定更稳健的基础。



Malaysia Healthcare Tourism Gains Strong Momentum in Indonesia 马来西亚医疗旅游展现强劲增长潜力

Malaysia's healthcare tourism sector continues to show strong growth potential, as reflected in the encouraging response to Malaysia Fair Jakarta 2026, held from 4 to 7 June at Gandaria City. Organised under the Malaysia Year of Medical Tourism 2026 campaign, themed "Healing Meets Hospitality", the fair highlighted Malaysia's appeal as a trusted destination for quality healthcare, wellness and travel.

With Indonesia remaining Malaysia's largest healthcare travel market, the event brought together leading hospitals, specialist healthcare providers, travel agencies, education institutions and airline partners to offer visitors a seamless view of Malaysia's medical tourism ecosystem. In 2025, Indonesian patients generated approximately RM2.2 billion in healthcare travel revenue, with more than 970,000 seeking treatment in Malaysia.

The strong turnout reaffirmed Malaysia's growing reputation for advanced medical expertise, compassionate care and warm hospitality across the region.



马来西亚医疗旅游市场持续释放亮眼潜力。由马来西亚医疗旅游理事会 (MHTC) 携手马来西亚旅游局举办的 Malaysia Fair Jakarta 2026, 于6月4日至7日在雅加达 Gandaria City 举行, 并获得印尼民众热烈响应。活动配合“2026马来西亚医疗旅游年” (MYMT 2026), 以“疗愈邂逅待客之道”为主题, 进一步展现马来西亚在优质医疗、康养旅游及暖心接待方面的综合优势。

作为马来西亚最大的医疗旅游客源市场, 印尼继续扮演关键角色。展会汇聚多家领先医院、专科医疗机构、旅游业者、教育机构及航空伙伴, 为访客呈现从医疗咨询、旅程规划到休闲体验的一站式医疗旅游生态。2025年, 印尼患者为马来西亚贡献约22亿令吉医疗旅游收入, 逾97万人赴马求医, 进一步印证马来西亚作为区域医疗旅游首选目的地的强大吸引力。